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AKCIJE TELEKOMA SRBIJA USKORO NA BERZI 
 
Direktor Komisije za hartije od vrednosti Zoran Ćirovid očekuje da de se u kradem 
vremenskom periodu akcije "Telekoma Srbija" nadi na Beogradskoj berzi, ističudi da de 
država odlučiti koji je pravi momenat kada de akcije biti uključene na berzu 
 
 
"Očekujem da de u kradem vremenskom periodu akcije 'Telekoma' biti na berzi i da de svima 
kojima su te akcije dodeljene biti ostavljena mogudnost da ih kupuju i prodaju", rekao je 
Ćirovid novinarima posle okruglog stola o državnim hartijama od vrednostu, u organizaciji 
Ekonomskog instituta. 
 
"Akcije su besplatno podeljene u aprilu ove godine i te akcije još nisu uključene u trgovanje 
na Beogradskoj berzi, odluku o tome donosi kompanija, odnosno država kao njen osnivač", 
podsetio je on. 
 
Upitan o akcijama Elektroprivrede Srbije, Ćirovid je istakao da to javno preduzede još nije 
spremno da izađe na berzu jer tek treba da prođe kroz fazu korporativizacije, odnosno da 
izrazi kapital u akcijama određene nominalne vrednosti. 
 
Tek kada prođe kroz tu fazu videde se kakva je dalja strategija sa tom kompanijom i po 
pitanju EPS-a ne očekujem tako brz izlazak tog javnog preduzeda na berzu, precizirao je on. 


